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Kövér László
az Országgy ű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . év i

XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló

10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani — a Kormán y

tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. Rendelet 90 . § 11 . pontjában

foglalt miniszteri feladatkörben —

Varga Mihály

nemzetgazdasági miniszter úrhoz,

„Miért veszítik el az Eszközkezelő bérlői lakásuk visszavásárlási jogát 6 év elteltével?”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Nemzeti Eszközkezel ő vezető i a Gazdasági bizottság el ő tt beszámoltak a 2016 . év eseményeirő l .

Ezek közül kiemelték azt, hogy a bérlők lakás-visszavásárlási kérelmei megtöbbszöröződtek, ami

nem az anyagi helyzetük javulásának, sokkal inkább egy határid ő közeledésének köszönhető : a

programba való belépés 72. hónapja után a bérl ők elveszítik otthonuk visszavásárlásának jogát .

A Nemzeti Eszközkezelő vezető i elmondták, több alkalommal is jelezték az NGM-nek, hogy a

bérlők igényei alapján indokolt olyan jogszabály-módosítást előkészíteni, ami a 6 éves határidő
meghosszabbítását célozza. Mivel a program eredetileg pont ezt, vagyis az adósok otthonának

megmentését célozta, indokoltnak mutatkozik a változtatás . A kérdés fontosságára való tekintette l

arra kérem a tisztelt miniszter urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1. Kíván-e a minisztérium olyan törvénytervezetet előkészíteni, amely a hivatkozott 7 2

hónapos határid őt meghosszabbítja? Ha igen, mikor; ha nem, miért nem ?

2. Eddig hány bérl ő vesztette el otthona visszavásárlási jogát a 72 hónap elteltével ?
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3 . Hány ingatlant terveznek a programból kivonva a Magyar Nemzeti Vagyonkezel őnek

átadni további hasznosítás céljából ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2017 . december 19 .

Dr. Tóth Bertalan
országgyű lési képviselő (MSZP)
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